

# 澳門格蘭披治大賽車 葡京彎賽道景觀客房



## 賽道景觀客房

2024年11月15日及16日

## 兩晚住宿套票

**\$6,288元**  
(含\$1,000元正酒店餐飲消費額)

### 套票包括：

- 賽道景觀客房(約23平方米)住宿兩晚
- 免費於客房內享用迷你酒吧飲品，使用澳門本地電話及無線上網服務
- 保證11月15日12:00提前入住及11月17日延遲退房至18:00

### 2024年11月14日及17日之提前入住/續住之附加費：

- 每房每晚澳門幣500元

以上所有價格以澳門元計算，須另加10%服務費及5%旅遊稅。

### 訂房條款

- 訂房時必須預付全款及全期保證入住。
- 預訂一經確認將不接受取消或修改。

### 其他條款及細則

- 客房供應及床型須視乎預訂時酒店實際情況而定。
- 酒店餐飲消費額僅適用於入住期間及退房前於葡國餐廳、葡京日麗、新故里日本料理、不夜天Café、日麗廊、葡京餅店及客房送餐服務使用。所有相關之消費均需記帳至房帳內。
- 餐飲選項需視乎餐廳營運情況而定。
- 所有未使用之餐飲消費額不可兌換現金或退款。
- 餐飲消費額不可與葡京日麗全日美饌通行證、其他折扣、推廣或節日單品及特定套餐同時使用。
- 如有任何爭議，酒店保留最終之決定權。

### 重要通知

葡京酒店西座現正進行裝修工程並全幢關閉。所有客人將入住東翼而賽道景觀房均位於東翼大樓。



圖片僅供參考

澳門葡京路 2-4 號 2-4 Av. de Lisboa, Macau

www.hotelisboa.com | (853) 8803 3233 | reservations@hotelisboa.com

# Macau Grand Prix Lisboa Bend Track View Room



## Track View Room

**15 & 16 November 2024**

## **2-night Package**

**\$6,288**

**(Includes \$1,000net hotel dining credit)**

### **Package inclusions:**

Two-night accommodation in Track View Room (Approx. 23m<sup>2</sup>)

- Complimentary in-room mini bar, local calls and Wi-Fi access
- Guaranteed early check-in at 12:00 on 15 November and late check-out at 18:00 on 17 November

### **Supplement Charge for pre and post stay on 14 & 17 November 2024:**

- MOP500 per room per night

### Remarks

All the above charges are in MOP, subject to 10% service charge & 5% tourism tax.

### Cancellation Policy

- Full prepayment is required upon reservation as full guarantee.
- No cancellation nor amendment will be accepted once the booking is confirmed.

### Terms and Conditions

- Space and bedding are subject to availability upon reservations.
- Hotel dining credit can only be used during the stay and prior to check-out, at Guincho a Galera, Portas do Sol, New Furusato, Noite e Dia Café, Gallery Lounge, Cake Shop and In-room dining which the charges are required to sign bill and post to guest room folio.
- Dining options are subject to operation of Food and Beverage outlets.
- Unused hotel dining credit cannot be exchanged for cash nor refundable.
- The dining credit cannot be used in conjunction with Porta do So all day savory pass, another discount, promotion, festive items and menus as well as specific set menus.
- Should there be any dispute occur, the decision of Hotel shall be final.

### **Important Notice**

**Please be informed that Hotel Lisboa West Wing is currently closed for a renovation project. All the guests will be accommodated in the East Wing where all Track View Rooms are located.**

Photos are for reference only